
BR. 0002.21.2016 
Protokół  Nr XXI/16 

z nadzwyczajnej 21 sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 13 czerwca 2016r. 
 
               Na podstawie art. 20 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2016 r. 
 poz. 446) nadzwyczajną 21 sesję Rady Miejskiej w Sobótce, zwołaną na wniosek Burmistrza 
MiG otworzył Przewodniczący Rady Andrzej Rakowski. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 14-u. Radny nieobecny – Tomasz Furyk. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz MiG – Stanisław Dobrowolski, 
- Skarbnik Miasta i Gminy – Eugenia Pawłowska, 
- Sekretarz Miasta i Gminy – Violetta Gaworczyk, 
- kierownicy referatów UMiG, 
- dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 
- przedstawiciele samorządów miejskich i wiejskich oraz zaproszeni goście. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Rakowski powitał wszystkich zebranych na  
nadzwyczajnej 21 sesji Rady Miejskiej w Sobótce.  
 
Następnie przedstawiał porządek obrad sesji, który przedstawiał się następująco: 
 

1. Interpelacje i zapytania. 
2. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na dofinansowanie zadania 
inwestycyjnego. 

3. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 
2016-2020. 

4. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2016 rok. 
5. Wolne wnioski i komunikaty. 

 

Ad. 1  

Brak 

Ad. 2  

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego 
wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 
Wyjaśniła, że wszystkie 3 uchwały przygotowane na dzisiejszą sesję związane są  
z wnioskiem gminy złożonym do WFOŚiGW w 2014r. stanowiącym prośbę  
o dofinansowanie remontu zapory w Sulistrowicach. Poinformowała, że w maju 
otrzymaliśmy uchwałę Rady Nadzorczej WFOŚiGW dzięki której gmina uzyska 
dofinansowanie w formie dotacji w wysokości 975.195 zł i pożyczkę w wysokości  
483.178 zł. Dodała, że zmiany te muszą zostać również wprowadzone do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej oraz budżetu.  
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 
Uchwała Nr XXI/155/16 w załączeniu 
 
Ad. 3 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sobótka na lata 



2016-2020 wraz z uzasadnieniem do uchwały przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska 
Skarbnik MiG. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 
Uchwała Nr XXI/156/16 w załączeniu 
 
Ad. 4 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2016 rok wraz z uzasadnieniem 
do uchwały przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, „nieobecnych” 1 
 
Uchwała Nr XXI/157/16 w załączeniu 
 
Ad. 5 
Pan Artur Marchlewski Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 1 powiedział, że już 
wcześniej zgłaszał problem ubytków w chodnikach. Dodał, że przy restauracji „Pod 
Jeleniem” kostki leżą już na ulicy i ubytki są coraz większe. Powiedział, że prace miały zostać 
wykonane do końca miesiąca maja, a nadal nic się nie dzieje.  
Radny Mirosław Lech powiedział, że na ul. Św. Jakuba kostka jest już układana, więc prace 
trwają.  
Pan Andrzej Szawan dodał, że wykonany został przegląd chodników i teraz trwa etap 
realizacji.  
Pan Wiesław Drozdowski zaprosił wszystkich w najbliższą niedzielę 19 czerwca do Rynku 
na 41 edycję „Pod Ślężą Śpiewanie”. Dodał, że wystąpią wszystkie nasze zespoły.  
Radna Lidia Sączawa w imieniu SP w Świątnikach złożyła podziękowania dla ŚOKSiR za 
pomoc w organizacji imprezy sportowej dla klas I-III. Powiedziała, że było to bardzie duże 
przedsięwzięcie i bez wsparcia nie udało by się tego zorganizować.  
Radna Ewa Białobrzeska powiedziała, że również chciałaby się dołączyć do podziękowań 
dla ŚOKSiR. Dodała, że dziękuje również Pani Katarzynie Stachowskiej, która poprowadziła 
tą imprezę. Powiedziała, że cała oprawa, znicz olimpijski i hymn, sprawiły, że była to bardzo 
wzniosła chwila. Na zakończenie podziękowała także Radnej Lidii Sączawa, dzięki której 
impreza ta się odbyła.  
Pani Joanna Palonka-Korol Sołtys Miejscowości Przemiłów w imieniu Stowarzyszenia 
„Ślężański Krąg” poinformowała, że po raz piąty przeprowadzono akcję krwiodawstwa  
w Sobótce i zebrano 22,5 l krwi. Podziękowała Panu Andrzejowi Kocińskiemu, który 
reprezentował Radę i był z nimi przez dłuższy czas.  
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo  
i zamknął nadzwyczajną 21 sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
Sesja trwała w godz. 13:00 do  13:15 
 
 
Protokołowała 
Agata Rekść 


